
Protokol Nr VII/20ll 

z Sesji Rady Miejskiej w Toszku , ktora 


odbyla si~ 30 marca 2011 r. 0 godz. 17.00 


Porz'ldek obrad , lista obecnosci radnych i soltys ow stano will zal'lcznik do protokolu. 

Otwarcia sesji dokonal Przewodnicz'lcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz Kokoszka, 

ktory przewodniczyl obradom. 

Pan Kokoszka powital zebranych i poinformowal , ze zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. 0 samorz'ldzie gminnym / Oz. U z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z pozn. zm. / na Sesji 

obecnych jest 15 radnych , zatem Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwal. 

W obradach Sesji uczestniczyli : 
1.Burmistrz Toszka 
2.Radca Prawny 
3.Gl6wna Ksi~gowa CK 
4.P.o kierownika ZOPO 
5.Inspektor 
6.Prezes REMONOIS 
7.Kierownik OPS 
8.0yr. Gimnazjum - radny Rfldy Powiatu 
9.0yrektor SP w Toszku 
10.Oyrektor SP w Kotulinie 
11.Oyrektor SP w Pniowie 
12.0yrektor Przedszkola 
13.Radny Rady Powiatu 
14.Radny Rady Powiatu 
15.Mieszkancy Gminy 
16.Protokolant 

Ad.2 

Pan Grzegorz Kupczyk 

Pan Andrzej Malski 

Pani Lidia Kukowka 

Pani Cecylia CieSlik 

Pani Renata Lubiarz 

Pan Herbert Karlowski 

Pani Anna Pawlak 


- Pan Mariusz Podbrozny 
Pani Lidia Skowron Rittau 
Pani Anna Pawlowska 
Pani Elzbieta Wojcik 
Pani Grazyna Myszak 
Pan Andrzej Kurek 
Pan Mariusz Poloczek 

Pani Oorota Piecha 

Nie wniesiono uzupelnienia porz'ldku obrad Sesji 

Ad.3 
Przewodnicz'lcy Rady poddal pod glosowanie : przyj~cie porz'ldku obrad 
za przyjtfciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sitf od glosu 0 
Porz'ldek obrad zostal przyj~ty jednoglosnie . 

Ad.4 
Radni nie wniesli uwag do protokolu z ostatniej Sesji : 
za przyjlfciem protokolu glosowalo - 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sitf od glosu 0 
Protok61 zostal przyj~ty jednoglosnie. 
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Ad.S 
1.Radna Irena Klausa zlozyla interpelacj~ dotycz'lC'l dzierzawionego przez PKS autobusu 

szkolnego.Autobus ten powinien dowozic i odwozic uczniow szkoly specjalnej 
i tak bylo do 10 marca br.Obecnie jezdzi inny duzo starszy auto bus PKS-u.Nie posiada on 
pasow bezpieczenstwa - ktore S'l istotne dla dzieci - czy istnieje mozliwosc , aby nasz 
auto bus dzierzawiony przez PKS wrocil do wykonywania zadan na terenie Gminy ? 

2.Radny Herbert Kocur w ramach interpelacji zwrocil si~ 0 podsumowanie akcji zimowej 
I koszty I prowadzonej na drogach powiatowych i na drogach gminnych , ktore S'l konieczne 
do przygotowania pewnych rozwi'lZall I np. siatki ochronne w Proboszczowicach I. 
Ponadto Pan Kocur zwrocil si~ 0 przygotowanie kosztow utrzymania hal sportowych 
przy SP w Toszku oraz przy SP w Kotulinie. 

3.Radny Janusz Konopka zaproponowal , aby przy przegl'ldzie drog dokonac takze przegl'ldu 
zasadnosci ustawienia oraz stan techniczny znakow drogowych 

4.Radny Krzysztof Bartnicki wniosl interpelacje w sprawach : 
at rozwaZenia mozliwosci zaangazowania mlodziezy szkolnej w ramach akcji "sprz'ltanie 

swiata" do uprz'ltni~cia smieci w przydroznych rowach 
bl wzmozenia kontroli I np. przez patrole Policji I dotycz'lcych wyrzucania smieci w 

obr~bie lasow i innych miejsc uzytecznosci publicznej 
cl wyniku przetargu na pozimowe latanie ubytkow na drogach 

5.Radny Adam Konieczny poinformowal , ze przy nieoswietlonej drodze od Grabiny do 
Pluzniczki rosn'l spore ilosci krzewow , ktore stanowi'l zagrozenie dla ruchu drogowego. 
Radny zaproponowal rozwaZenie mozliwosci ich wyci~cia w ramach prac spolecznie 
uzytecznych 

6.Radny Marcin K wasniok wniosl interpelacj~ w sprawie wystosowania pisma do wlascicieli 
budynkow po bylym PGR w Pniowie 0 wyst'lPienie do konserwatora zabytkow w celu 
uzyskania zgody na rozbiork~ budynkow.Budynki te S'l usytuowane przy wjezdzie do 
solectwa , a ich stan techniczny szpeci wizyt6wk~ miejscowosci 

7.Radny Janusz Konopka poinformowal , ze w zwi'lzku z prowadzon'l inwestycj'l - koszt 
robot odtworzeniowych nawierzchni drogowej drog powiatowych wynosi ok. 600 tys zl 
W zwi¥ku z tym radny zwr6cil si~ do radnego Rady Powiatu Pana Poloczka 0 

poczynienie staran , aby Powiat przeznaczyl podobn'l kwot~ i wyremontowal pozostale 
drogi powiatowe na terenie Gminy Toszek - w ramach ustalen partycypacji w kosztach 
50150. 

Ad.6 
Prezes LKS "Przyszlosc" Ciochowice Pan Rainhard Morawiec podzi~kowal radnym za 
przeznaczenie dodatkowych srodkow na kultur~ fizyczn'l i sport.W zwi'lzku z tym , ze 
glownym wymogiem Komisji Licencyjnej jest ogrodzenie obiektu - Pan Morawiec zwrocil si~ 
o przyznanie srodk6w finansowyeh w wysokosci 20.000 zl na zakup ok 200 m ogrodzenia. 
Przy poprzedniej kontroli w 2009 r. - udalo si~ przekonac Komisj~ , ze srodki na ten cel b~d'l 
przeznaczone , a co powiedziec w tym roku ? Klub pokazuje , ze ehce pomoc w wykonaniu 
tego zadania np. w roku biez'lcym zakupiono ok. 60 m plotu mi~dzy widowni'l, a boiskiem . 
W podsumowaniu wypowiedzi Pan Morawiec zlozyl w tej sprawie pismo do Rady Miejskiej 
oraz Burmistrza Toszka. 
Mieszkanka Toszka w zwi¥ku z koniecznosci'llikwidacji pokrycia daehowego z eternitu 
zwrocila si~ z pytaniem : czy jest mozliwosc zlozenia pi sma 0 przyznanie srodkow na ten 
eel ? 
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W dalszej cz~sci wypowiedzi poinformowala 0 podtopieniu swojej posesji w roku ubieglym 
w momencie zgloszenia tego faktu otrzymala odpowiedi, ze taka sytuacja rna miejsce w 
zwiqzku z tym , ze Szpital nie placi za dostaw~ wody i odprowadzanie sciekow.Pytanie 
mieszkanki dotyczylo : czy Szpital placi za dostaw~ wody i odprowadzenie sciekow ? 
Pani Maria Bukowska - sekretarz Zarzqdu KS Zamkowiec w imieniu Klubu podzi~kowala 
Radzie Miejskiej za przyznane srodki i zaprosila ch~tnych na posiedzeniu Zarzqdu Klubu 
w celu przedyskutowania problemow. 
Nast~pnie jako mieszkaniec Gminy poinformowala 0 tragicznym stanie chodnika przy 
drodze gminnej na ulicy Morcinka w T oszku . 
Mieszkaniec Toszka Pan Wadaw Wroblewski zwrocil si~ 0 wyjasnienie : 
- kiedy Prezes REMONDIS wywi'lze si~ z obietnicy zlozonej dzis rano 
- czy tak jak obiecano zostala zatrudniona osoba do pozyskiwania srodkow z funduszy 

europejskich i czy S'l sporZGtdzane takie wnioski ,jakich spodziewa si~ srodowisko ? 
- na skrzyzowaniu ulic Gornosl'lskiej i Dworcowej znajduje si~ znak STOP - pod nim 

umieszczono znak "zakaz skr~tu w prawo" - w jakim celu ten znak umieszczono ? 
- wykonania nakladki na ul. Dworcowej - dlaczego nie monitowano wprowadzenia zakazu do 

7,5 tony - droga jest w tak zlym stanie , ze ci~zarowki za chwil~ doprowadZGtjej 
nawierzchni~ do takiego samego stanu jak obecnie 

- celowosci przesuni~cia kublow na selektywn'l zbiork~ odpadow sprzed Gimnazjum w 
miejsce pod dzialkami .Miejsce to jest ciemne nieoswietlone - mieszkancy wrzucaj'l byle co 
- tworzy si~ wysypisko 

- radny Kuc obiecal spotkanie z wyborcami - w jakim terminie si~ one odb~dzie ? 
- ulic~ Dworcow'l w okolicy Gimnazjum nadlatano tluczniem , co spowodowalo zapadanie 

si~ chodnika - jakie w tej sprawie podj~to dzialania ? 
- informowalem wczesniej 0 wysypisku na uL Ludowej - czy fakt ten zostal sprawdzony ? 
Mieszkaniec Toszka Pan Jendrysik zapytal : dlaczego na uL Gornosl'lskiej zlikwidowano 
kanalizacj~ burzow'l , a po drugiej stronie zrobiono kanalizacj~ sanitarn'l , kiedy tam nigdy 
nie bylo kanalizacj i ? 

Ad.7 
11 Soltys Pluzniczki Pan Jan Kotowski poruszyl problem ubytkow na drogach grninnych , 

a szczegolnie na ul. Wiejskiej w Pluzniczce .Ponadto Pan Kotowski zwrocil si~ do radnych 
aby droga na Grabin~ nie zostala pomini~ta przy naprawach 
Poparl rowniez interpelacj~ interpelacj~ radnego Koniecznego 0 koniecznosci wyci~cia 
krzewow na drodze z Grabiny do Plumiczki 

2/ Soltys Proboszczowic Pan Krystian Kielbasa poinformowal : 
- szkodach lowieckich dotykaj'lcych rolnikow i zaproponowal zwi~kszenie odstrzalu 
- 0 koniecznosci remontu drogi powiatowej Proboszczowice - Chechlo - brak sci~tych 

poboczy powoduje intensywne sciekanie wody po nawierzchni 
3/ Soltys Kotliszowic Pani Gertruda Musiol zwrocila si~ 0 remont drogi w Kotliszowicach 

oraz drogi "za obiez'l" 
41 Sohys Boguszyc Pani Krystyna Miozga zwrocila si~ z pytaniem : czy jest odpowiedi PKP 

w sprawie wycinki drzew na skarpie 
Ad.S 
Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk przedstawil sprawozdanie z pracy w okresie 

od 23.02.2011 r. do 28.03.2011 r. 

Sprawozdanie stanowi zal'lcznik do protokolu. 

Ponadto poinformowal , ze : 

- zostal rozstrzygni~ty przetarg na Osrodek Zdrowia w Kotulinie - wygrala Pani Meryk 

- jestesmy w trakcie wyborow na solectwach oraz Osiedlu Oracze 
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Ad.9 
V-ce Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Tadeusz Kobiernik odczytal skarg~ Pani 
Bozeny Jensz na dzialalnosc Dyrektora Przedszkola 1zal. do protokolu I. 
Przewodniczqcy Rady zaproponowal , aby zobowiqzac Burmistrza Toszka do przygotowania 
materia16w koniecznych do rozpatrzenia w/w skargi. 
za przyj~ciem w/w propozycji glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
W wyniku glosowania Burmistrz zostal zobowiqzany do przygotowania material6w 

koniecznych do rozpatrzenia skargi na dzialalnosc Dyrektora Przedszkola w Toszku. 

Decyzja 0 zasadnosci lub bezzasadnosci zostanie podj~ta na kolejnej Sesji Rady Miejskiej. 


Ad.10 - Podj~cie uchwal : 

11 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia trybu i szczeg6lowych kryteri6w oceny wniosk6w 


o realizacj~ zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 
Komisja oswiaty i kultury nie wniosla uwag do projektu 
Przewodnicz'l,.cy Komisji budzetu , rozwoju i rolnictwa poinformowal , ze byly pewne 
w'l,.tpliwosci co do kryteri6w oceny wniosk6w ,jednak:ie wi~kszosc czlonk6w popada 
podj~cie w/w projektu. 
Przewodnicz'l,.cy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l,. pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VIII42/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'l,.cznik do protokolu. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : okreslenia wymagan jakie powinien spelnic przedsi~biorca 

ubiegaj'l,.cy si~ 0 uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od 
wlascicieli nieruchomosci , opr6zniania zbiornik6w bezodplywowych i transportu 
nieczystosci cieklych , prowadzenia ochrony przed bezdomnymi zwierz~tami , 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierz'l,.t oraz prowadzenia grzebowisk 
i spalarni zwlok zwierzycych lub ich cz~sci. 

Komisja oswiaty i kultury nie wniosla uwag do projektu 
Komisja budzetu , rozwoju i rolnictwa akceptuje projekt uchwaly 
Przewodniczy Rady odczytal uchwal~ i poddal j'l,. pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VIII43/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'l,.cznik do protokolu. 
31 Projekt uchwaly w sprawie : wyra:ienia zgody na wyodr~bnienie w budzecie gminy 

na 2012 r. funduszu soleckiego 
Komisje : oswiaty i kultury oraz budzetu, rozwoju i rolnictwa popady podj~cie uchwaly. 
Przewodnicz'l,.cy Rady odczytal uchwaly i poddal j'l,. pod glosowanie : 
za podj~ciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo si~ od glosu 0 
Uchwala Nr VIII44/2011 zostala podj~tajednoglosnie i stanowi zal'l,.cznik do protokolu. 
41 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Komisje stale Rady szczeg6lowo omawialy uchwal~ na swoich posiedzeniach. 
Przewodnicz'l,.cy Komisji oswiaty i kultury poinformowal , ze czlonek Komisji Pan Tadeusz 
Inglot wyrazil zaniepokojenie obci~ciem wydatk6w w oswiacie , pozostali czlonkowie nie 
wniesli uwag do w/w projektu. 

http:Przewodnicz'l,.cy
http:Przewodnicz'l,.cy
http:ubiegaj'l,.cy
http:Przewodnicz'l,.cy
http:Przewodnicz'l,.cy
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Komisja budzetu , rozwoju i rolnictwa poparla podjercie uchwaly. 
Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwaler i poddalj'l.pod glosowanie : 
za podjfciem glosowalo 13 radnych 
przeciw 1 radny 
wstrzymal sif od glosu 1 radny 
Uchwala Nr VIII45/20 11 zostala podjerta wierkszosci'l. glosow i stanowi za1'l.cznik do 
protokolu. 
51 Projekt uchwaly w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej Ominy Toszek 

na lata 2011 - 2017 
WIw projekt jest konsekwencj'l. podjertej wczesniej uchwaly Nr VIII45/20 11 . 
Komisje stale Rady nie wniosly uwag do przedstawionego projektu. 
Przewodnicz'l.cy Rady odczytal uchwaler i poddal j'l. pod glosowanie : 
za podjfciem glosowalo 15 radnych 
przeciw 0 
wstrzymalo sif od glosu 0 
Uchwala Nr VIII46/2011 zostala podjertajednoglosnie i stano wi zal'l.cznik do protokolu. 
Przewodnicz'l.cy Rady Miejskiej w Toszku zaproponowallO min przerwy w obradach. 
Po przerwie : 

Ad.II 
Burmistrz Toszka udzielil odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 
l.radnej Klausy : sprawa dot. autobusu szkolnego zostala juz poruszona w PKS - do tej 

pory brak odpowiedzi - postaramy sier doprowadzic do tego, aby nasz autobus 
wrocil na dotychczasow'l. traser 

2.radnego Kocura : koszty ,rozliczenie akcji zimowej oraz utrzymania hal sportowych 
zostan'l. przygotowane na nasterpn'l. Sesjer 

3.radnego Konopki : w kwietniu rozpoczynamy objazd gminy pod k'l.tem drog, oswietlenia
wtedy tez zostanie przeprowadzona inwentaryzacja znakow drogowych 

4.radnego Bartnickiego : 
- w sprawach dotycz'l.cych uprz'l.tniercia smieci postaramy sier zaangazowac mlodziez w 

ramach wychowawczej akcji "sprz'l.tanie swiata" 
- przetarg na pozimowe latanie ubytkow jest w toku - zdarzyla sier sytuacja , ze dwie 

tirmy bior'l.ce udzial w przetargu zaoferowaly identyczne najnizsze ceny 
5.radnego Koniecznego : wniosek w sprawie organizacji prac spolecznie - uzytecznych 

zostal zlozony. W zwi¥ku z tym nalezy uzgodnic z soltysem , aby dopilnowal usuniercia 
krzewow , ktore stwarzaj'l. zagrozenia dla ruchu drogowego 

6.radnego K wasnioka - wystosujemy pismo do wlaScicieli nieruchomosci 0 wyst'tPienie do 
konserwatora na wyrazenie zgody rozbiorki budynkow 

7.Prezesa LKS Ciochowice Pana Morawca - sytuacja nie byla mi do tej pory znana. 
Po pewnych sugestiach radnego powiatowego - poszukamy rozwi¥ania 

8.Mieszkanki Toszka : 
- usuwanie etemitu to program z WFOS - jednakze , aby sier starac 0 srodki konieczne jest 

opracowanie Programu usuwania azbestu i wyrobow zawieraj'l.cych azbest . Opracowanie 
jest w trakcie - po uchwaleniu przez Rader Miejsk'l. - wyst'tPimy 0 dotacje 

- Szpital Psychiatryczny jest najwierkszym klientem i placi za dostarczanie wody oraz 
odbior sciekow 

9.Pani Marii Bukowskiej : po dokonaniu przegl'l.du drog i stwierdzeniu koniecznosci - remont 
chodnika zostanie ujerty w harmonogramie 

http:przegl'l.du
http:bior'l.ce
http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
http:Przewodnicz'l.cy
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1 a.Pana Wroblewskiego : 
- ogloszono nabor na stanowisko urz~dnicze w referacie zamowien publicznych , rozwoju 

i promocji gminy - zadna z ofert nie spelnila wymagan formalnych zawartych w 
ogloszeniu .Zostanie ogloszony kolejny nabor , w ktorym wymagania zostan<t nieco 
obnizone 
W zwiqzku z ostatnim naborem zostan<t zlozone wnioski dot. instalacji solarow na 
budynkach uZytecznosci publicznej 

- w sprawie znaku " zakaz skr~tu w prawo" wyst'lPimy do wlasciciela drogi z pytaniem : 
w jakim celu zostal on w tym miejscu ustawiony 

- decyzj~ 0 wykonaniu nakladki na uL Dworcowej podj<tl Marszalek .lnformowalismy , ze 
niczego to nie zmieni .Obecnie wraz z Wojtem Wielowsi i Rudziilca walczymy , aby 
cal<t drog~ przebudowac i przystosowac do obciqi:en 

- chodnik przy Gimnazjum zostanie poprawiony przez REMONDIS 
- toczy si~ post~powanie ofertowe dotycz<tce wyboru firmy wykonuj<tcej uslugi odbioru 

selektywnie zebranych odpadow z koszy typu "dzwon" . W sprawie wysypiska przy 
Gminazjum prowadzone s<t dzialania w kierunku usuni~cia. 

- Burmistrz zapewnil , ze chodnik na ul. Dworcowej poprawi REMONDIS 
Il.Pana Jendrysika - Burmistrz poinformowal , ze nie zna przedstawionej sytuacji . 

Po rozpoznaniu ustosunkuje si~ do wypowiedzi. 
12.Soltysa Pluzniczki - przelomy zimowe b~d<t wykonywane po rozstrzygni~ciu przetargu 
13.Soltysa Proboszczowic - nie mamy wplywu na zwi~kszenie odstrzalu zwierz<tt .0 tym 

decyduje Prawo lowieckie .Nadlesnictwo Rudziniec stosuje maksymalne ilosci 
pozwalaj<tce na odstrzal . 

14.S01tysa Boguszyc - narazie brak odpowiedzi z PKP w sprawie dotycz<tcej wycinki drzew 
na skarpie 

Pan Wroblewski zapytal : kto poniosl koszty kostki brukowej na ul. Gliwickiej ? 
Burmistrz poinformowal , ze napewno kosztow nie poniosla Gmina Toszek - chyba wlasciciel 
drogi lub wykonawca . 

Ad.12 
Pani GraZyna Myszak odniosla si~ do zlozonej skargi na dzialalnosc Dyrektora Przedszkola w 
Toszku.Mi~dzy innymi poinformowala , ze do prowadzenia dzialalnosci wykorzystuje zapisy 
uchwaly z 1 a czerwca 2008r. w sprawie : ustalenia odplatnosci za swiadczenia w przedszkolu 
prowadzonym przez Gmin~ Toszek.Aby zaspokoic oczekiwania rodzicow nalezy mozliwie 
szybko wprowadzi6 zmiany do w/w uchwaly. 
Przewodnicz<tcy Rady poinformowal : 
- 0 koniecznosci zlozenia oswiadczeil maj<ttkowych przez radnych w terminie do 30.04. br 
- iz termin kolejnej Sesji Rady Miejskiej ustalono na 27.04.2011 r. 
- ze przyjmuje mieszkailcow w kaZdy czwartek od godz. 15.00 do 17.00 

Po wyczerpaniu porz<tdku obrad Przewodnicz<tcy Rady Miejskiej w Toszku Pan Ireneusz 
Kokoszka podzi~kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 18.50 


